
ff'<í o MoUsnesení č. 67/15 
Zastupitelstvo města Milevska
1. bere na vědomí „Zápis č. 4/2015 ze zasedání FV ZMM“,
II. bere na vědomí Zprávu o výsledku kontroly kontrolní skupiny FV č. 1/2015 Kontrola společnosti 
SMM s.r.o.,
III. bere na vědomí stanoviska FV ZMM vyjádřená v jeho první části usnesení č. 9/2015.

IV. rozhodlo požadovat po RMM jako valné hromadě společnosti SMM, spol. s r.o., aby realizovala 
níže uvedené návrhy FV ZMM (dle druhé části usnesení č. 9/2015). :
- Přenést na Dozorčí radu SMM nebo RMM jako valnou hromadu společnosti SMM zodpovědnost při 
rozhodování a schvalování zavazování společnosti (nákupy investic, prodej, dodavatelské smlouvy) a 
nastavit finanční limity do kterých mohou zavazovat společnost SMM orgány společnosti (jednatel a 
DR).
- Předložit nebo zpracovat závaznou metodiku, předpis nebo směrnici na nákup investic, nebo služeb 
včetně požadavku na stanovení potřebnosti a ekonomické návratnosti. Tento předpis musí řešit 
metodiku výběru nej výhodnějšího dodavatele včetně technicko-ekonomického vyhodnocení nabídek.
- Předložit nebo zpracovat závaznou metodiku evidence základních prostředků a jejich časové využití 
(knihy jízd, provozní knihy...)
- Pro zakázky města bez výběrového řízení předložit nebo zpracovat jednotnou metodiku tvorby ceny 
a kalkulací vlastních prací a služeb pro jednotlivá hospodářská střediska.
- Předložit nebo zpracovat Organizační řád společnosti SMM ve kterém bude popsána organizace 
společnosti, rozdělení do hospodářských středisek, popisy práce zaměstnanců a hospodářských 
středisek, zodpovědnosti a pravomoci, řídící procesy.
- Přijmout a realizovat návrhy a doporučení kontrolní skupiny FV vyjádřenými v Kontrolní zprávě č. 
1/2015 a to především:

2. A (dřevo - odstranění možného finančního úniku, zahrnovat všechny náklady do Střediska 3535 
Odpady Jistebnice),
3. A (WC- odstranit extrémně nevýhodné dotování stř. WC + nebo vypsání výběrového řízení),
4. A (Parkovací automaty- nájem z parkovacích ploch upravit s ohledem na výnos při ponechání 
kalkulovaného zisku).

V. rozhodlo požádat do 6 měsíců o podání zprávy pro ZMM a FV ZMM od RMM jako valné hromady 
společnosti o konání dle předchozích bodů,

VI. ukládá Finančnímu výboru ZMM provést kontrolu evidence a využití majetku společnosti, 
postupu při likvidaci nepotřebného a nepoužitelného majetku a vyhodnocování návratnosti při 
pořizování dlouhodobého majetku a kontrolu existence a obsahu výše doporučovaných předpisů (po 
termínu dle bodu V.), směrnic či metodik. Zprávu o provedené kontrole předložit ZMM.

Přítomno: 20 pro-18, proti-1, zdržel se-1 
Hlasování:
Pro: Bendula, Jelenová, Hobzek, Kostínek, Procházka K., Pavlečka., Dvořák, Barda, Radosta, Třeštík, 
Koutník F., Mácha, Doubek, Machart, Koutník P., Procházka P., Šrámek, Beneš.
Proti: Kotalík,
Zdržel se: Herout.



17. Zápis č. 4/2015 ze zasedání FV ZMM, Kontrolní úkol dle usnesení č. 236/2013 
z 15.05.2013-FV ZMM
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Barda a Ing. Mgr. Doubek. V rozpravě k tomuto 
bodu vystoupili:
lng. Šrámek - podpořil návrh na usnesení, měla by být co nejdříve provedena změna kompetencí 
směrem na Dozorčí radu SMM. Poukázal na změnu společenské smlouvy, kterou by mělo schválit 
zastupitelstvo, mění se pohled na s.r.o. Stejná změna by se měla dotknout i společnosti SPOS.
Mgr. Třeštík - za Dozorčí radu společnosti doporučil, aby se usnesení přijalo.
p. Koliha - poděkoval Mgr. Ing. Doubkovi a Mgr. Bardovi za dokončení kontroly v uvedené
společnosti.
p. Luxemburg - konstatoval, že kontrola probíhala dva roky. 
p. Bendula - dotaz na zisk společnosti SMM.
p. starosta - za Radu města Milevska slíbil, že bude pracovat tak, aby společnost SMM dobře 
fungovala.
Ing. P. Procházka - vysvětlil, že společnost SMM funguje dobře, jedná se zde pouze o lepší nastavení 
procesů ve společnosti. - 9 -
p. Polanecký - v materiálu není nic proti Službám města Milevska. Domnívá se, že část návrhu na 
usnesení je zbytečná, protože ve společnosti probíhá ISO, standardy, má politiku řízení, strukturu 
společnosti, střediskové hospodaření, knihy jízd, výkazy práce, společnost se řídí zákonem o 
veřejných zakázkách, probíhají výběrová řízení dle zákona. V minulém období došlo k některým 
nedorozuměním, protože bylo nešťastně naformulované usnesení pro kontrolu, nebylo jasně 
formulováno, co se kontroluje, co se má předkládat apod.
Ing. Beneš - technická připomínka k bodu č. IV. návrhu na usnesení - čtvrtý odstavec - navrhuje ho 
vypustit, nebo doplnit „bez výběrového řízení“.
p. starosta - konstatoval, že se společností Služby města Milevska se velmi dobře spolupracuje, vše, 
co si město u společnosti zadává, probíhá dle představ.
RSDr. Kotalík - dotaz, zda přijetím navrženého usnesení, bude mít ještě společnost SMM charakter 
společnosti s. r. o.
Ing. Šrámek - vysvětlil, že obě společnosti města Milevska nejsou typické obchodní společnosti. 
MUDr. Hobzek - mělo by dojít k novému složení dozorčí rady, která má pouze tři členy, 
p. starosta - z důvodů řešení mnoha akutních témat nedošlo zatím na projednání této záležitosti.
Ing. Šrámek - domnívá se, že dozorčí rady by měly mít tolik členů, kolik je v zastupitelstvu 
politických subjektů a měly by se podílet na kontrolní činnosti ve společnostech, 
p. starosta - doplnil, že v současné době má Dozorčí rada společnosti SPOS pět členů a společnosti 
SMM tři členy.


